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PhDr. Čižmár: 
Interpelácia smeruje na vedenie mesta na základe medializovanej informácie o príspevku 
alebo pomoci mladým pre jednotlivé samosprávy týkajúcej sa štadiónov, športových stánkov 
sa chcem opýtať, či aj naše mesto sa uchádzalo o túto pomoc, keďže deklarovaný zámer 
ministerstva školstva bol použiť tieto prostriedky nielen na samotnú rekonštrukciu športového 
štadióna ako takého ale vytvoriť aj zónu na nejaké spoločenské, kultúrne vyžitie. Vzhľadom 
nato, že sme tu už riešili niekoľkokrát aj po iniciatíve MVDr. Hrdlíka pri vybudovaní ihriska 
s umelou trávou, čo sme zhodnotili ako investíciu, ktorá presahuje možnosti mesta, 
neuvažovalo mesto využiť aj takýto zdroj príjmov. Odvolávam sa na to, že samotný vzorec 
používania prostriedkov myslím, že bol 60 verzus 40. 60 % prostriedkov použije vláda, 
poskytne 40 % samospráva, takže k tomu otázka. 
 
Ing. Kolesár: 
Podpora štadiónov, mali ste na mysli podporu deklarovanú vládou pre štadióny v krajských 
mestách? 
 
PhDr. Čižmár: 
To bola deklarovaná podpora pre futbalové štadióny, konkrétne boli to prostriedky, ktoré sú 
naplánované tak pre družstva I., II. ako aj III. ligy, za III. ligu spomeniem napr. mesta Levice, 
Prievidza, Dolný Kubín, Topoľčany, Piešťany, Podbrezová, Bardejov, takže hovorím o týchto 
peniazoch, ktoré deklarovala vláda na opravu futbalových štadiónov. 
 
Ing. Kolesár: 
Podrobnejšie informácie nemáme než tie, ktoré boli deklarované, že pôjde o opravu 
prvoligových štadiónov. V tomto smere nebola ani výzva, ani konanie z príslušných orgánov, 
čiže v tejto veci sme sa do žiadnej iniciatívy nezapájali, keďže túto iniciatívu sme zatiaľ 
k dispozícii nemali. Boli to deklarácie to je pravda, ale každá dotácia vlády smeruje spôsobom 
tým, že je vyhlásená buď výzva alebo oznámenie o možnosti čerpať dotáciu, zatiaľ takúto 
možnosť sme nezaregistrovali. 
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